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Protokół Nr XIV/11 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej 25 października 2011 r. 

 
Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miasta przy ul. Piramowicza 32 i trwała od 
godz. 14.00 do 17.30. 
 
 
Ad. 1. 
Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot.  
Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformowała, że sesja jest prawomocna – w 
chwili stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 19 radnych, a po 
przybyciu kolejnych radnych obecnych było 23. Lista obecności dołączona jest do 
protokółu 
 
Ad. 2. 
Rada Miasta zatwierdziła bez zastrzeżeń protokół Nr XIII/11 z sesji, która odbyła się  
28 września 2011 r.  
 
 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku dziennego czternastej sesji 
przewodnicząca obrad przedstawiła wnioski prezydenta miasta o  wprowadzenie do 
porządku obrad projektów uchwał: 
1) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle od 
żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego położonego 
w budynku przy ul. Mickiewicza 12/1 na rzecz jego najemców. 
2) w sprawie  zmian w budżecie miasta  na rok 2011. 
3) zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
 
Upewniwszy się, że nie ma zgłoszeń do dyskusji prowadząca obrady poddała pod 
głosowanie kolejno wnioski : 
- o wprowadzenie pod obrady Rady projektu w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego położonego w budynku przy ul. Mickiewicza 12/1 
na rzecz jego najemców. 
 „za” oddano 17 głosów 
Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
 
- o wprowadzenie pod obrady projektów uchwał w sprawie zmian w budżecie miasta 
na rok 2011 oraz zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 
finansowej  
„za” oddano 18 głosów 
Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 
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Po uwzględnieniu wnioskowanych zmian sesja Nr XIV odbywała się wg.  
następującego porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o działaniach Związku Gmin Śląska Opolskiego wykonanych                 

w 2011 roku oraz korzyściach wynikających z członkostwa gminy Kędzierzyn-
Koźle  w tym związku. 

6. Informacja o środkach uzyskanych spoza budżetu miasta oraz ich wykorzystanie. 
7. Informacja o zabezpieczeniu osób bezdomnych w okresie zimowym. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej, w zamian za wygaśnięcie 
zobowiązań podatkowych z tytułu podatku od nieruchomości, 

2. wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle od żądania 
zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego położonego 
w budynku przy ul. Mickiewicza 12/1 na rzecz jego najemców. 

3. wyboru przedstawiciela Gminy Kędzierzyn-Koźle do Społecznej Rady SP ZOZ 
w Kędzierzynie-Koźlu. 

4. zmian w budżecie miasta na rok 2011 
5. zmiany  uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

9. Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
10. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje           

i zapytania. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 3. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącego Rady oraz korespondencji 
w okresie międzysesyjnym przedstawiła Elżbieta Czeczot Przewodnicząca Rady 
Miasta.  

(pisemna informacja dołączona do  protokółu) 
 
Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Tomasz Wantuła Prezydent Miasta..  

(pisemna informacja dołączona do protokołu) 
 
Ad. 5. 
Informację o działaniach Związku Gmin Śląska Opolskiego wykonanych  w 2011 roku 
oraz korzyściach wynikających z członkostwa gminy Kędzierzyn-Koźle  w tym 
Związku przedstawił  Czesław Tomalik, Prezes Zarządu Związku Gmin Śląska 
Opolskiego. 
W trakcie realizacji punktu radni obejrzeli prezentację będącą uzupełnieniem ustnej i 
pisemnej informacji. 



 3

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do przedstawionej informacji. 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad zamknęła 
omawiany punkt porządku obrad. 
 
Ad. 6. 
Informację o środkach uzyskanych spoza budżetu miasta oraz ich wykorzystaniu 
przedstawiła Beata Pierzchlewicz, Kierownik Wydziału Rozwoju Promocji i Sportu.  
W trakcie realizacji punktu radni obejrzeli prezentację będącą uzupełnieniem ustnej 
informacji. 
 
Przewodnicząca obrad Elżbieta Czeczot podziękowała za obszerną i ciekawą 
prezentację. Jednocześnie zwróciła się do radnych o zgłaszanie pytań do omawianego 
tematu.  
 
Ryszard Pacułt na wstępie podzielił się uwagą iż słuchając wystąpienia pani kierownik 
można mieć satysfakcję z tytułu pozyskanych dla miasta środków. W dalszej części 
wypowiedzi  poprosił o informację na temat możliwości realizacji projektu pn. 
Renowacja z przebudową zabytkowego Podzamcza w Kędzierzynie-Koźlu na ponadregionalne 
centrum kultury. 
Przypomniał, że zadanie to od kilku lat, mimo wysiłków i starań wielu osób nie może 
doczekać się realizacji. 
 
Beata Pierzchlewicz poinformowała o podjętych do tej pory staraniach, które w tym 
przypadku nie przyniosły oczekiwanych efektów. 
 
Rafał Olejnik interesował się perspektywami w zakresie pozyskiwania środków. 
 
Beata Pierzchlewicz podzieliła się obawami, że możliwości pozyskania dodatkowych 
środków sukcesywnie maleją. Ponadto udzielając odpowiedzi na kolejne pytanie 
Rafała Olejnika przedstawiła informację o projektach  planowanych do realizacji po 
2013 roku. 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad zamknęła 
omawiany punkt porządku obrad. 
 
Ad. 7. 
Informację o zabezpieczeniu osób bezdomnych w okresie zimowym przedstawiła 
p. Agata Morkis, Z-ca Dyrektora MOPS.. 
(pisemna informacja dołączona do protokółu) 
 
O dodatkowe informacje na temat liczby osób bezdomnych oraz przebywających na 
terenie ogródków działkowych poprosili Grzegorz Peczkis i Grzegorz Chudomięt. 
 
Z-ca Dyrektora MOPS udzielając odpowiedzi poinformowała, że liczba osób 
bezdomnych waha się od 42-43 i utrzymuje się na tym samym poziomie, a osoby 
bezdomne przebywają na działkach najczęściej za zgodą właścicieli działek. 
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Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad zamknęła 
omawiany punkt porządku obrad. 
Następnie ogłosiła 15-to minutową przerwę. 
(przerwa trwała od 16.05 do 16.30 i została przedłużona z powodu zwołania doraźnego 
posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny) 
 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. 8. 
1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-

Koźle prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej, w 
zamian za wygaśnięcie zobowiązań podatkowych z tytułu podatku od 
nieruchomości, 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przedstawili; 
Zbigniew Barszcz,  przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego oraz Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-
Gospodarczej. 
 
Radni nie wnosząc uwag,  jednogłośnie, tj. 18 głosów „za” podjęli uchwałę. 
 

Uchwała Nr XIV/181/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 października 2011 roku 

 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa  
użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej zabudowanej, w zamian za 
wygaśnięcie zobowiązań podatkowych z tytułu podatku od nieruchomości. 

(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego położonego w budynku przy ul. Mickiewicza 12/1 na rzecz jego 
najemców. 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przedstawili; 
Mirosław Wantuła, z-ca przewodniczącego Komisji Prawno-Administracyjnej oraz 
Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Radni nie wnosząc uwag podjęli uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” 19 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
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Uchwała   Nr XIV/182/11 

 
Rady  Miasta   Kędzierzyn - Koźle 
z  dnia 25 października 2011 roku 

 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle od 
żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 
położonego w budynku przy ul. Mickiewicza 12/1 na rzecz jego najemców. 

(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru przedstawiciela Gminy Kędzierzyn-Koźle do 

Społecznej Rady SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Rafał Olejnik, przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 
poinformował, że komisja rekomenduje p. Ewę Odulińską jako przedstawiciela Gminy 
Kędzierzyn-Koźle  do Społecznej Rady SP ZOZ. 
W dalszej części wypowiedzi zaapelował do prezydenta miasta, przewodniczącej Rady 
Miasta i przedstawicieli Klubów Radnych o spowodowanie aby wybrany 
przedstawiciel Gminy Kędzierzyn-Koźle do Społecznej Rady SP ZOZ na lata 2011-
2015 rzeczywiście znalazł się w tej Radzie. Przypomniał, że w minionej kadencji 
kandydat wskazany przez Radę Miasta nie znalazł się w gronie Społecznej Rady SP 
ZOZ. Taka sytuacja nie powinna powtórzyć się w tej kadencji, tym bardziej że Gmina 
Kędzierzyn-Koźle przez cały czas wspiera funkcjonowanie SP ZOZ. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta zgodził się z powyższym apelem oraz 
zadeklarował podjęcie w tej sprawie rozmów ze Starostą. Również Elżbieta Czeczot, 
przewodnicząca Rady Miasta zadeklarowała pomoc. 
 
Radni nie wnosząc uwag poparli kandydaturę Ewy Odulińskiej, podejmując uchwałę 
stosunkiem głosów: 
„za” 19 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XIV/183/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 października 2011 roku 

 
w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Kędzierzyn-Koźle do Społecznej 

Rady SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu 
(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011. 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką 
przedstawił Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Radni nie wnosząc uwag, jednogłośnie, tj. 22 głosy „za” podjęli uchwałę  
 

Uchwała Nr  XIV/184/11    
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 25 października 2011r.      

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011.   

(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 
5. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 
finansowej 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką 
przedstawił Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Radni nie wnosząc uwag podjęli uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” 20 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 
 

Uchwała Nr XIV/185/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 października 2011 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 
 
Ad. 9. 
Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
 
1) dotyczy skargi   (...)* na działania Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

zakresie odmowy przyjęcia na staż na który została skierowana przez Powiatowy 
Urząd Pracy, 

 
Treść skargi i wyjaśnienia dyrektora MPB odnoszące się do kwestii poruszonych w 

skardze zreferował radnym Grzegorz Chudomięt, przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej.  
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Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się ze stanem faktycznym i prawnym uznała że 
zarzuty przedstawione w skardze nie  znalazły odniesienia do przepisów prawa i nie  
potwierdziły się  w materiale dowodowym. Wobec powyższego komisja wnioskuje do 
Rady o uznanie skargi za bezzasadną. 
(pisemne uzasadnienie wniosku stanowi załącznik do uchwały)  
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji i uwag do wnioskowanego 
stanowiska, prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek o uznanie (...)* za 
bezzasadną: 
„za” oddano 21 głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było  
 

Uchwała Nr XIV/186//11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 października 2011 r. 

 
w sprawie skargi (...)*na działania dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w 
Kędzierzynie-Koźlu w zakresie odmowy przyjęcia na staż, na który została 
skierowana przez Powiatowy Urząd Pracy w Kędzierzynie-Koźlu. 

 (tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 
2.) dotyczy skargi (...)*na działalność Dyrektora Publicznego Przedszkola nr 5 w 
 Kędzierzynie – Koźlu w zakresie organizacji i funkcjonowania systemu nadzoru i 
kontroli przedszkoli w tym nieuprawnionych działań dyrektora w zakresie naboru 
dzieci do placówki,  
 

Treść skargi i wyjaśnienia dyrektora Publicznego Przedszkola nr 5 odnoszące się 
do kwestii poruszonych w skardze zreferował radnym Grzegorz Chudomięt, 
przewodniczący Komisji Rewizyjnej.  
Komisja - po zapoznaniu się z wyjaśnieniami p. Marioli Robaszewskiej, dyrektora 
Publicznego Przedszkola Nr 5 oraz pismem prezydenta miasta odnoszącym się do 
skargi – uznała, że skarga jest zasadna w części dotyczącej niezachowania przez 
dyrektora Publicznego Przedszkola nr 5 należytej kolejności preferencji,  zgodnie  
z przepisami, przy przeprowadzeniu naboru do ww. placówki.  
 (pisemne uzasadnienie wniosku stanowi załącznik do uchwały)  
 
O dodatkową informację na temat preferencji zastosowanej  przy naborze dziecka do 
przedszkola poprosił radny Wojciech Jagiełło. 
 
Wyjaśnień udzielił Grzegorz Chudomięt, przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji i uwag do wnioskowanego 
stanowiska, prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek o uznanie skargi 
(...)* za zasadną w części dotyczącej niezachowania przez dyrektora Publicznego 
Przedszkola nr 5 należytej kolejności preferencji,  zgodnie  
z przepisami, przy przeprowadzeniu naboru do ww. placówki.  
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„za” oddano 17 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 4 głosy.  

 
Uchwała Nr XIV/187/11 

 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 października 2011 r. 

 
w sprawie skargi (...)* na działania dyrektora Publicznego Przedszkola nr 5 
w Kędzierzynie-Koźlu w zakresie organizacji i funkcjonowania systemu nadzoru i 
kontroli przedszkoli w tym nieuprawnionych działań dyrektora w zakresie naboru 
dzieci do placówki. 

 (tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 
 
3) dotyczy skargi (...)* na działania Prezydenta Miasta oraz Dyrektora Miejskiego 
Zarządu  Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu. 
 

Treść skargi oraz stanowisko prezydenta miasta do zarzutów poruszonych w 
skardze zreferował radnym Grzegorz Chudomięt, przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej.  
 
Komisja uznała, że trwający od dłuższego czasu spór ma cywilnoprawny charakter, a 
skarżąca może dochodzić swoich roszczeń w drodze powództwa cywilnego 
rozpatrywanego przez sąd powszechny. 
W związku z powyższym komisja wnioskuje o uznanie, iż Rada Miasta Kędzierzyn – 
Koźle nie jest właściwa do rozstrzygnięcia w trybie skargowym sporu w 
przedmiotowej sprawie. 
(pisemne uzasadnienie wniosku stanowi załącznik do uchwały)  
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że na posiedzeniu komisji był przeciwny temu 
stanowisku, gdyż jego zdaniem  Komisja Rewizyjna nie rozpatrywała tej skargi lecz ją 
oddaliła przyjmując wyjaśnienia i stanowisko prezydenta miasta. 
 
Zbigniew Barszcz uzasadnił wnioskowane przez Komisję Rewizyjną  stanowisko oraz 
przypomniał, że  skarga (...)* kolejny raz jest tematem obrad komisji. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji i uwag do wnioskowanego 
stanowiska, prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek o uznanie, iż Rada 
Miasta Kędzierzyn – Koźle nie jest właściwa do rozstrzygnięcia w trybie skargowym 
sporu w przedmiotowej sprawie. 
„za” oddano 19 głosów 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 1 głos.  
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Uchwała Nr XIV/188/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 października 2011 r. 

 
w sprawie skargi Pani (...)* na działanie Prezydenta Miasta i Dyrektora Miejskiego 
Zarządu Budynków Komunalnych  w Kędzierzynie-Koźlu w związku z 
przeprowadzeniem przetargu na najem lokali użytkowych (garaży) położnych przy 
ul. Grunwaldzkiej 45. 

(tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 
4) dot. skargi (...)* na działania  Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Kędzierzynie-Koźlu. 
 

 
Treść skargi oraz stanowisko prezydenta miasta do zarzutów poruszonych w 

skardze zreferował radnym Grzegorz Chudomięt, przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej.  
 
Komisja Rewizyjna wnioskuje o uznanie, że Rada Miasta nie jest organem właściwym 
do rozpatrzenia skargi zawierającej zarzuty popełnienia czynów noszących znamiona 
przestępstw. 
 (pisemne uzasadnienie wniosku stanowi załącznik do uchwały)  
 

Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji i uwag do wnioskowanego 
stanowiska, prowadząca obrady poddała pod głosowanie wniosek o uznanie, iż Rada 
Miasta Kędzierzyn – Koźle nie jest organem właściwym do rozpatrzenia skargi 
zawierającej zarzuty popełnienia czynów noszących znamiona przestępstw. 
„za” oddano 20 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0..  

Uchwała Nr XIV/189/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 25 października 2011 r. 

 
w sprawie skargi Pana (...)* na działania dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu polegające na braku udzielenia pomocy w postaci 
żywności i leków oraz czynnościach służących „wyeksmitowaniu skarżącego do 
mieszkania chronionego”. 

 (tekst uchwały w załączeniu do nin. protokółu) 
 
 
 
 
Ad. 10. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania. 
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W trakcie sesji pisemne interpelacje- zapytania  na ręce Przewodniczącej Rady Miasta 
złożyli radni : 
Marek Niemiec - zapytanie dot. planowanej w 2012 r.  podwyżki płac w MOK i 
MOSiR; 
 
Wojciech Jagiełło - zapytanie dot. planowanej w 2012 roku podwyżki wynagrodzeń 
dla pracowników administracji i obsługi w placówkach oświatowych gminy 
Kędzierzyn-Koźle; 
 
Łukasz Szostak - interpelacja w sprawie zorganizowania trójstronnego spotkania 
pomiędzy przedstawicielami magistratu, Miejskiego Zakładu Energetyki Cieplnej oraz 
Radą Osiedla Blachownia i zarządem wspólnot mieszkaniowych na tymże osiedlu; 
- oraz interpelacja w sprawie zamontowania ławki przed Domem Kultury „Lech”; 
 
- Robert Młodziński, Grzegorz Peczkis i Adam Sadłowski - interpelacja w sprawie 
dofinansowania zakupu sprzętu do sali sekcji bokserskiej  znajdującej się w hali 
sportowej przy al. Jana Pawła II. Koszt zakupu niezbędnego sprzętu to 10.000PLN 
 
Ryszard Pacułt - interpelacja w sprawie wieży antenowej przy ul. Piramowicza 22. 
 
Ustne interpelacje przedstawili: 
Grzegorz Mankiewicz zwrócił się z prośbą do prezydenta miasta o rozważenie 
zróżnicowania  stawek opłat za najem obiektów sportowych  (w tym szkolnych) w taki 
sposób aby dla dzieci były określone minimalne stawki, natomiast dla dorosłych 
wyższe. 
 
Aleksandra Felsztyńska, kierownik Wydziału Oświaty i Kultury poinformowała o 
obowiązującym zarządzeniu prezydenta miasta z 2009 r. oraz o trwających pracach 
nad opracowaniem nowego zarządzenia, gdzie brane są pod uwagę różne stawki dla 
celów komercyjnych i dla szkół. 
 
Grzegorz Mankiewicz ponownie uzasadnił swój apel i jednocześnie podkreślił 
potrzebę określenia na minimalnym poziomie stawek za korzystanie z obiektów 
sportowych dla dzieci w wieku do 15 lat.  
Powyższy apel poparł Marek Niemiec. 
 
Adam Sadłowski poparł przedmówców oraz zaapelował aby pierwszeństwo w 
rezerwacji sal sportowych miały sekcje sportowe dzieci w wieku do 18 lat. 
 
Wojciech Jagiełło nawiązując do odpowiedzi na jego interpelację dot. sytuacji prawnej 
gminy w związku z dowozem dzieci do gimnazjum w Sławięcicach z Cisowej – 
zwrócił uwagę, że  opinia prawna odnosząca się do tej interpelacji została sporządzona 
przez adwokata (...)* z Kancelarii Adwokackiej przy ul. Sądowej 4 na zlecenie 
Prezydenta Miasta Tomasza Wantuły. Poprosił o podanie powodu sporządzenia tej 
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opinii przez zewnętrzną kancelarię prawną a nie prawników z biura radców prawnych 
Urzędu Miasta oraz jaki był koszt sporządzenia tej opinii. 
 
Tomasz Wantuła wyjaśnił, że Kancelaria Adwokacka przy ul. Sądowej 4 pracuje dla 
Gminy. Opinia prawna została sporządzona na zlecenie Gminy. 
 
Hubert Majnusz poprosił o informację czy Straż Miejska będzie egzekwowała od 
wszystkich właścicieli chodników i dróg obowiązek należytego ich utrzymania w 
okresie zimowym. Podał przykład ulicy Brzechwy, z której śnieg był usuwany na 
przylegający chodnik. 
W dalszej części poprosił o wyjaśnienie czy właściciel nieruchomości dysponujący 
przydomową oczyszczalnią ścieków może zrezygnować z przyłączenia tej 
nieruchomości do kanalizacji miejskiej.  
 
Mirosław Dąbrowski, Komendant Straży Miejskiej zapewnił, że Straż Miejska 
podejmuje stosowne działania w stosunku do wszystkich właścicieli dróg i chodników. 
Wyjaśniając kwestię przydomowych oczyszczalni miejskich poinformował, że są one 
budowane głownie w gospodarstwach zlokalizowanych w odludnych miejscach, gdzie 
sieć kanalizacyjna nie została doprowadzona.  
 
Hubert Majnusz powołał się na ustawowe regulacje, z których wynika  że przyłączenie 
nieruchomości do sieci kanalizacyjnej nie jest obowiązkowe. Zwrócił uwagę, że 
koszty korzystania z sieci kanalizacyjnej są dużo wyższe niż  utrzymanie 
przydomowej oczyszczalni, stąd niektórzy właściciele nieruchomości rozważają 
możliwość odłączenia się z miejskiej sieci kanalizacyjnej. 
 
Ewa Dudzińska, Z-ca Prezydenta Miasta poinformowała, że plan zagospodarowania 
przestrzennego nie dopuszcza budowania przydomowych oczyszczalni ścieków. Jest 
możliwość budowania szamba lub przyłączania się do miejskiej sieci wodociągowej i  
kanalizacji. 
 
Hubert Majnusz podzielił się uwagą, że w sytuacji gdy ustawa nie zabrania budowania 
przydomowych oczyszczalni, należałoby się zastanowić nad wprowadzeniem zmian 
do planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o informację, czy Gmina ma wpływ na funkcjonowanie 
sygnalizacji świetlnej – podał przykłady ustawienia sygnalizacji świetlnej w taki 
sposób, że tworzą się zatory.  
 
Po uzyskaniu twierdzącej odpowiedzi zwrócił się z prośbą o przeanalizowanie  
skrzyżowań pod wspomnianym kątem. 
 
Andrzej Kopeć przypomniał, że na sesji wrześniowej Rada Miasta podjęła uchwałą  w 
sprawie wysokości i zasad ustalenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 
żłobki lub kluby dziecięce w Gminie Kędzierzyn-Koźle. W związku z tym czy Gmina 
jest przygotowana prawnie do podpisywania umów i  rozliczania tych dotacji.  
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Aleksandra Felsztyńska, kierownik Wydziału Oświaty i Kultury poinformowała o 
trwających pracach nad przygotowaniem stosownej  umowy.  Prace te zostaną 
zakończona przed 1 stycznia 2012 r.  
 
Ryszard Pacułt zasygnalizował problem tworzenia nielegalnego składowiska śmieci i 
gruzu w okolicy domów zlokalizowanych przy ul. Krasińskiego i Mikołaja z Koźla. 
 
Ewa Dudzińska, Z-ca Prezydenta Miasta zadeklarowała podjęcie stosownych działań 
w celu uporządkowania ww. terenu. 
 
Zbigniew Barszcz  zwrócił się z prośbą o zobowiązanie zarządcy drogi (ulica 
Stalmacha) do uporządkowania chodnika i terenów zielonych w okolicy Zakładu 
Energetycznego. 
Elżbieta Czeczot przedstawiła prośbę osób niepełnosprawnych aby na rozkładach 
jazdy autobusów MZK umieścić informację, który autobus jest niskopodłogowy. Na 
dzień dzisiejszy informacja w tym zakresie jest niepełna.  
 
Ad. 11. 
Wolne wnioski- brak. 
 
Ad. 12. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 
Czeczot  zamknęła  XIV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot  

 
Sesja zakończyła się o godz. 17.30 
Protokółowała  H. Olkowska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


